

Influenza

Finland (18 March 2000).¹ A local outbreak of influenza B among military recruits in a garrison in the southern part of the country was reported during the third week of March. From the third week of February up to the week before the reported outbreak, influenza activity was sporadic. Some influenza A viruses were isolated.

United Kingdom (13 March 2000).² Influenza activity has been sporadic in most of the country except in Aberdeen, where local outbreaks of influenza A have continued for 7 weeks. Epidemic activity started during the last week of January. ■

¹ See No. 4, 2000, p. 34.

² See No. 10, 2000, p. 83.

Grippe

Finlande (18 mars 2000).¹ Une flambée locale de grippe B parmi des militaires dans une garnison au sud du pays a été signalée pendant la troisième semaine de mars. Depuis la troisième semaine de février jusqu'à la semaine avant cette flambée, l'activité grippale est restée sporadique. On a isolé quelques virus grippaux A.

Royaume-Uni (13 mars 2000).² L'activité grippale a été sporadique dans la majeure partie du pays sauf à Aberdeen, où des flambées locales de grippe A se sont poursuivies pendant 7 semaines. L'activité épidémique a commencé pendant la dernière semaine de janvier. ■

¹ Voir N° 4, 2000, p. 34.

² Voir N° 10, 2000, p. 83.